
 

 

 
 

 
Fællesbestyrelsesmøde 
Onsdag d.13.november 2017 kl.17.00 -19.00 

 
Mødeleder: Brian 

Afbud/ Fraværende: Jesper, Eva, Flemming, Susanne, Mette ( Lise kommer senere)  

Referent: Signe 

 

Dagsorden: 

 

1. Godkendelse af referat og dagsorden 

Godkendt referat. 

Pkt omkring arbejdsgrundlag kan gøres mindre.  

Noget fra ledelsen omkring hvad sker der pt. i forhold til struktur og visioner.  

 

 

2. Nyt fra eleverne: invitere elevrådet når der er relevante emner. 

. 

 

3. Orientering fra formanden  
 

 Politisk dialogmøde, Brian orienterer omkring at mødet 

har været positivt, god dialog, god debat, sat fokus på 

områdets visioner og/eller mangel på samme. Der bliver 

intet konkret lovet. Mødet har haft god medieomtale. 

Ærgeligt at mødet lå lige midt i et stort arrangement for 

en masse skoler/ børneuniverser. Brug af intra til at 

lægge politiske møder ud på skoleintra.  

 

 Evaluering af forældrecafé – Familie caféen. 

 

75-80 deltagere, der skal ikke være andet i kalenderen.  

Vigtigt at få hele lokalsamfundet med. Vi er på  Båring nyt 

nu. 

30. november næste gang, tovholder Claus og Lisbeth 

Pedersen, Jesper Gade, Palle Bjerg, arrangementet 

lægges sammen med Julelys på kulturstien. Der er lavet 

facebookgruppe med familiecafeen. 

 

 

 

 

 

 



 

4. Økonomi  

 Kort orientering vedr. budget 2018 

 Skole / Sfo der forventes et underskud i 2018, hvis vi ikke gør noget for 

området. Foreslag fra bestyrelsen :  Hvilke visioner og prioriteringer  

har vi for vores univers, i op eller nedgangstider. Evaluerer vores 

værdipapirer. Noteret af ledelsen, evt. et seminar med bestyrelsen. 

Ny budget tildeling for dagtilbudområdet præsenteret af Signe 

 
5. Kommunikation 

 

a. PR-folder  - endelig godkendelse- folderen er godkendt – opsætningshold og 

layout plus trykning aftaler Lise og Marianne med Pia Uno 

 
6. Orientering fra skolens ledelse  

    

 Børnehuset: – arbejdsgrundlag 2018-2021, Signe fremlægger, 

grundlaget kan læses på børne intra. 

 SFO: Halloween, ny virksomhedspraktikant, kommende møde for 

tidlig Sfo, mål og indholdsbeskrivelse for tidlig Sfo.    

 Skole :AP Møller projekt, Martin, Helle og Mai-Britt deltage i 

seminar herom.  Båring Børneunivers og Nr. Åby,  Ledelsen 

under udvikling. Arbejder med nye rutiner for ledelsen. Vi 

arbejder på Jeanette lægger sit kontor i det store ledelseslokale.  

Input fra Bestyrelsen – orienterings mail omkring hvordan Martin 

kontaktes når han ikke er på kontoret. Drift er vigtig, det er  

vigtigt med tryghed for børn, forældre og  medarbejdere. 

 Leadership pipeline, Båring og Nr. Åby ledelsesteam tænker 

cirkulær ledelse. Samskabelse mellem de to selvstændige 

enheder. Drop mob, ressource center tænkning, selvledelse og 

arbejde med teamledelse. Vi kigger på mødestruktur og løbende 

evaluering af udviklingen. Udvikling af et fælles sekretariatet i de 

to enheder.  

    

    

7. Princip  - vedr. køleskabe udsat fra seneste møde,  pkt. udsættes til  næste møde. 

 

- Brainstorm til udarbejdelse af princip for brug af foto/facebook etc. 

Udsættes til næste møde.  

 

- Mobilprincip: lige nu  individuelle fortolkniger af princippet. Pkt udsat til 

næste møde. 

                         

8.  Evt.  Program for åben skole skal ud noget før næste år 

9.  Punkter til kommende møde: Valg til madordning børnehuset, se ovenstående     

punkter  udsat til kommende møder.  

Næste bestyrelsesmøde er den 13. december 2017 sammen med Nr. Åby, mødet 

kan evt. todeles. Mødet evt. todeles, Martin laver dagsorden med Best. 

formændene. 


